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Poslanec Kaňkovský navrhuje Sněmovně jednat o pronásledování menšin a násilných odběrech
orgánů v Číně

vloženo: 31.10.2019, 11.55

Poslanec Vít Kaňkovský vznesl 22. října 2019 návrh zařadit na jednání Sněmovny případy dlouhodobého
pronásledování politických oponentů, náboženských a etnických menšin a nelegální odebírání orgánů
v Čínské lidové republice. Poslanecké kluby ANO a ČSSD jeho...

Interpelace ve věci Krize interních oddělení v ČR

vloženo: 24.10.2019, 19.09

Poslanecká sněmovna 24.10.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na nepřítomného ministra
zdravotnictví Adama Vojtěcha ve věci: Krize interních oddělení v ČR

Interpelace ve věci Nečinnost ministryně Maláčové v plnění usnesení PS

vloženo: 24.10.2019, 19.05

Poslanecká sněmovna 24.10.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na nepřítomnou ministryni práce a
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sociálních věcí Janu Maláčovou ve věci: Nečinnost ministryně Maláčové v plnění usnesení PS.

Poslanci jednali o zdravotnictví

vloženo: 24.10.2019, 10.37

Petra TUHÁČKOVÁ, moderátorka -------------------- Vláda by měla přijmout opatření ke stabilizaci příjmů
veřejného zdravotního pojištění. Sněmovna k tomu vyzvala kabinet po debatě v situaci ve zdravotnictví,
kterou iniciovala KSČM. Její...

Platy ve zdravotnictví porostou až o 12 procent. Podle Bohuslava Svobody lidé vůbec netuší,
kolik jejich zdravotní péče stojí

vloženo: 23.10.2019, 09.11

Ministerstvo zdravotnictví plánuje zvýšení plátů v celém rezortu zdravotní péče. Nejvíce porostou platy
sester poskytujících domácí péči. Celý rezort zdravotnictví dostane rekordních 350 miliard korun. Opozice
navýšení peněz do rezortu...
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KDU-ČSL varuje před kritickou situací ve zdravotnictví

vloženo: 22.10.2019, 21.19

Lidovci varovali na úterní tiskové konferenci před kritickou situací v českém zdravotnictví, které se
dlouhodobě potýká s nedostatkem zdravotnického personálu a mnohdy i s nedostatkem financí. „České
zdravotnictví v tuto chvíli funguje dobře,...

Poslanci přijali petici, požadující projednání „genocidy duchovního hnutí Falun Gong“ v Číně

vloženo: 18.10.2019, 09.51

49 tisíc občanů ČR žádá Poslaneckou sněmovnu o projednání „genocidy duchovního hnutí Falun Gong“
v Číně. Půl roku poté, co vydal Senát usnesení, které žádá českou vládu a prezidenta, aby vyzvali čínský
režim...
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Poslanci možná změní rozsah odškodnění za újmu po očkování, o konkrétní podobě zákona
budou hlasovat v listopadu

vloženo: 18.10.2019, 08.48

Před závěrečným schvalováním je ve Sněmovně vládní předloha o odškodňování rodičů, jejichž dítě po
povinném očkování zemře nebo bude mít vážné zdravotní potíže. Poslanci ve středečním druhém čtení
navrhli upravit...

Anketa JL: Jak hodnotıt́e Listopad 89?

vloženo: 11.10.2019, 09.22

Listopad 1989 hodnotıḿ jako velkou šanci obyvatel našı ́země zacı̌t́ žıt́ jinak – nekrcǐt se, rı̌ḱat svobodně své
názory, lépe rozvıj́et své schopnosti, podnikat, cestovat, a prěstat se dělit na...
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Ministr by měl zasáhnout do úhradové vyhlášky pro domácí zdravotní péči, tvrdí Jelínková (KDU-
ČSL)

vloženo: 1.10.2019, 09.10

Ministr zdravotnictví by měl podle první místopředsedkyně KDU-ČSL Šárky Jelínkové zasáhnout do úhradové
vyhlášky na příští rok, kterou poslal do legislativní rady vlády, a navýšit tak finance na domácí zdravotní...

Startuje test e-neschopenek

vloženo: 1.10.2019, 08.26

Pelhřimovská nemocnice začne v pilotním projektu testovat vydávání elektronických neschopenek. V
jihlavské nemocnici lze očekávat problémy. Praktičtí lékaři na novinku nahlížejí s obavami.
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Poslanci opět navrhli zvýšený rodičovský příspěvek pro více rodin

vloženo: 26.9.2019, 08.12

Poslanci navrhli rozšíření okruhu rodin, které by měly nárok na zvýšený rodičovský příspěvek. Podle vládní
předlohy by jej měli dostávat rodiče novorozenců a dětí do čtyř let, kteří budou k...

Pět týdnů dovolené? Pro menší a střední firmy velká rána, varuje Havlíček

vloženo: 25.9.2019, 08.53

Zaměstnanci by mohli mít nově místo čtyř týdnů dovolené pět. Navrhují to totiž komunisté, kteří tolerují
vládu ANO a ČSSD. Vláda o návrhu už jednala, nepřijala ale žádné stanovisko. O novince rozhodne
až parlament....



7

Požadavek na rozpouštění rezerv pojišťoven zatím u poslanců zdravotního výboru nenašel
podporu

vloženo: 24.9.2019, 10.14

Debata nad finální podobou úhradové vyhlášky je každoročním evergreenem. Jinak tomu není ani letos, kdy
situaci zpestřují aktivity tzv. krizového štábu, který usiluje o rozpuštění rezerv zdravotních pojišťoven.
Problematikou se...

Poslanci zdravotního výboru: Gamblerství je nemoc a nejtvrdší hazard si zaslouží vyšší zdanění

vloženo: 24.9.2019, 10.10

Vláda chce prostřednictvím tzv. daňového balíčku mimo jiné změnit daně i u hazardu. Poslanecké sněmovně
předložila návrh, kde by nejprudší zvýšení (z 23% na 30%) postihlo loterie, o něco mírnější...
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